



خصم حتى 25% على تذاكر الخطوط التركية

عند استخدام بطاقات BSF
الرمز الترويجي: TKBSF26



الشروط والأحكام:

- هذا العرض متاح لجميع حاملي بطاقات البنك السعودي الفرنسي ("BSF") عند استخدام البطاقة كوسيلة للدفع.
- للستفادة من العرض، يمكنكم استخدام الرمز الترويجي: TKBSF26.
- هذا العرض متاح فقط من خلال موقع الخطوط الجوية التركية وتطبيق الهاتف المحمول الخاص بها.
- العرض غير قابل للستبدال أو التحويل، ولا يمكن استرداده نقداً.
- العرض سارٍ للتذاكر السفر الصادرة بين 1 يناير 2026 و31 يناير 2026، مع تواريخ سفر بين 1 يناير 2026 و10 مايو 2026.
- الأيام التي لا ينطبق عليها العرض هي من 15 مارس 2026 إلى 31 مارس 2026.
- لا يمكن استخدام هذا العرض مع أي عروض أو خصومات أو بطاقة خصم أو قسائم ترويجية أخرى مقدمة من BSF ما لم يذكر خلاف ذلك.
- العرض سارٍ للتذاكر الدرجة السياحية ودرجة رجال الأعمال ذهاباً أو ذهاباً وعودة من الرياض وجدة والمدينة والدمام والطائف وينبع إلى جميع الوجهات.
- كل رمز ترويجي صالح للتذكرة طيران واحده تشمل حتى تسعه ركاب.
- لرحلات تركيا، نسبة الخصم هي 25% على السعر الأساسي، ولا تطبق على الضرائب ومحدودة الاستخدام.
- لرحلات الطيران إلى أي وجهة أخرى تشتغلها الخطوط الجوية التركية، تبلغ نسبة الخصم 20% على السعر الأساسي ولا تطبق على الضرائب، كما أن استخدامها محدود.
- سيتم عرض مبلغ الخصم والإجمالي بعد اختيار نوع الدفع وإدخال الرمز الترويجي في حقل "الرمز الترويجي" في صفحة الدفع.
- العرض غير صالح باستخدام ApplePay أو mada Pay أو أي محفظة إلكترونية.
- يحتفظ BSF بالحق في استبعاد العملاء من المشاركة أو الاستفادة من هذا العرض في حال اعتقاده أو اشتباهه بمخالفة العميل لأي من شروط وأحكام العرض أو المنتج المعنى.
- لن يكون البنك طرفاً في العلاقة التي ستنشأ بين حاملي البطاقة المستفيدين من هذه العروض والشركاء أو مقدمي الخدمات، كما أنه لن يتحمل أي مسؤولية عن أي إخلال أو تقصير من جانب حاملي البطاقة أو أي طرف ثالث أو الشركاء.
- تطبق شروط وأحكام بطاقات الائتمان من BSF.
- البنك خاضع لشراف ورقابة البنك المركزي السعودي.

ليس لديك بطاقة؟

تقدّم بطاقة الآن



Up to 25% off on your Turkish Airline ticket

Using BSF Cards

Promo code: TKBSF26



Terms & Conditions:

- This Offer is valid for all Banque Saudi Fransi ("BSF") cardholders when using the card as the method of payment.
- To avail the Offer, you may use the Promocode: TKBSF26
- This Offer is only available on Turkish Airlines website & mobile application.
- The Offer is non-exchangeable, non-transferable and no cash alternative is offered.
- The campaign is valid for tickets issued between January 1, 2026 – January 31, 2026, with travel dates between January 1, 2026 – May 10, 2026.
- Blackout days where the Offer is not applicable are from March 15, 2026, to March 31, 2026.
- All Offers cannot be used in conjunction with any other BSF promotions, offers, discount cards, vouchers unless otherwise stated.
- The campaign is valid for Economy and Business Class one way or round-trip tickets from Riyadh, Jeddah, Medina, Dammam, Taif, and Yanbu to all network.
- Each promotion code is valid for one flight ticket which includes up to nine passengers.
- For flights to Türkiye, the discount rate is 25% on the base fare, is not applied to taxes and is limited to uses.
- For flights to any other Turkish Airlines operated destinations, the discount rate is 20% on the base fare, is not applied to taxes and is limited to uses.
- The discount amount and the total discounted fare will be displayed after the payment type has been selected on the payment page and the promotion code has been entered into the "Promotion Code" field.
- The Offer is also not applicable using ApplePay, mada Pay or any e-wallet.
- BSF has the right, at its discretion, to disqualify customers from participating and benefiting from this Offer if the Bank believes or suspects the customer is in violation of any of the terms and conditions of this Offer or the terms of this product.
- BSF shall not be a party to the relation that will arise between the cardholders benefiting from these offers and the partners or service providers, nor liable for any failures or default by either the cardholder or any third-parties or partners.
- BSF Credit Cards Terms and Conditions apply.
- BSF is under the supervision and control of Saudi Central Bank.

Dont have a card?

Apply Here

